

NOMINATIONS



2007
YUKON TRANSPORTATION
HALL OF FAME

Nomination for Award

Category (Check One):

- Transportation Pioneer of the Year
- Transportation Person of the Year
- Order of Polaris

Nominee

Name _____

Title _____

Company (or Other) _____

Address _____

Postal Code _____

Telephone _____

Email _____

Yukon Transportation Hall of Fame

The Yukon Transportation Hall of Fame annually honours individuals who have made a significant and memorable contribution to the transportation industry in the Yukon. During National Transportation Week, the first week in June, Awards will be presented to the recipient of the Pioneer of the Year, the Person of the Year and the Order of Polaris. The Hall of Fame is located at the Yukon Transportation Museum in Whitehorse and is sponsored by the Yukon Transportation Museum, Northern Air Transport Association, and the Government of Yukon.

Submitted By:

Name _____

Title _____

Company (or Other) _____

Address _____

Postal Code _____

Telephone _____

Email _____

Signed _____

Name _____

Title _____

Company (or Other) _____

Address _____

Postal Code _____

Telephone _____

Email _____

Signed _____

Please attach a typed narrative of 500 – 1000 words detailing the achievement of the nominee that would merit this award. The scope, the impact, the importance, and the nature of the contribution must be clearly identified. Biographical information and other pertinent material (newspaper clippings, letters or commendation, testimonials, other awards, etc.) should be included as well as a photograph of the nominee, if one is available. **The submission must be signed by two persons.**

CRITERIA FOR AWARDS

Candidates for any Yukon Transportation Hall of Fame awards must be (or have been) engaged in transportation or a closely related activity in Yukon, their duties having an involvement with the movement of goods and/or people. Persons who are retired or deceased will be considered.

TRANSPORTATION PIONEER OF THE YEAR

A nominee will have made a major contribution affecting or advancing the transportation industry, or a closely related activity connected with the movement of goods and/or people in Yukon prior to 1965. The nominee will be retired or could be deceased.

TRANSPORTATION PERSON OF THE YEAR

A nominee must be engaged in transportation, or a closely related activity connected with the movement of goods and/or people in Yukon. Nominees will have assumed a leadership role during their career which has advanced the transportation industry as a whole or in any one of the several modes. This includes policy, safety, education, enforcement, innovation, performance or an exemplary act of bravery in perilous circumstances. Persons who have recently retired will also be considered.

ORDER OF POLARIS

Presented to individuals, groups or association whose contributions to aviation include meritorious service in the Yukon. A nominee will have made a significant contribution and/or advancement to the aviation industry. Air-men and women, engineers, air crew, mechanics, designers and ground support, groups or associations, who played an important role in opening up the North, will also be considered. All inductees are admitted as Members to the Order of Polaris.

Please fax or mail your nomination to:

Yukon Transportation Hall of Fame
c/o Transport Services Branch W-17
P.O. Box 2703, Whitehorse, Yukon Y1A 2C6
Phone: (867) 667-8835 or Fax: (867) 667-5799
Or visit : www.gov.yk.ca/



Yukon
Highways and Public Works
Voies et Travaux publics

2007
TEMPLE DE LA RENOMMÉE
DU TRANSPORT DU YUKON

*Formulaire de mise
en candidature*

Catégorie (cocher une case):

- Pionnier/pionnière dans le domaine du transport
- Personnalité de l'année dans le domaine du transport
- Prix de l'Ordre de Polaris

Candidat/Candidate:

Nom : _____

Fonction : _____

Entreprise (s'il y a lieu) : _____

Adresse : _____

Code Postal : _____

Téléphone : _____

Courriel : _____

**TEMPLE DE LA RENOMMÉE DU TRANSPORT
DU YUKON**

Commandité par le Musée des transports du Yukon, la Northern Air Transport Association et le gouvernement du Yukon, le Temple de la renommée du transport du Yukon rend hommage chaque année à des personnes qui ont apporté une contribution importante et durable à l'industrie du transport. Les candidats choisis recevront leurs prix dans les catégories « pionnier de l'année » et « personnalité de l'année » durant la Semaine nationale du transport, au cours de la première semaine de juin. Le Temple de la renommée est situé au Musée des transports du Yukon.

Candidature présentée par:

Nom : _____

Fonction : _____

Entreprise (s'il y a lieu) : _____

Adresse : _____

Code Postal : _____

Téléphone : _____

Courriel : _____

Signature : _____

Nom : _____

Fonction : _____

Entreprise (s'il y a lieu) : _____

Adresse : _____

Code Postal : _____

Téléphone : _____

Courriel : _____

Signature : _____

Veillez joindre un exposé dactylographié de 500 à 1000 mots décrivant les réalisations du candidat/de la candidate qui motiveraient l'attribution d'un prix. La portée, les conséquences, l'importance et la nature de la contribution doivent être clairement mises en évidence. On devrait également joindre des notes biographiques et tout autre document à l'appui de la candidature (articles de journaux, lettres de félicitations, témoignages, autres prix, etc.) de même qu'une photographie du candidat/de la candidate, si possible. **La proposition de candidature doit être signée par deux personnes.**

CRITÈRES D'ADMISSIBILITÉ

Les candidats au Temple de la renommée du transport du Yukon doivent travailler (ou avoir travaillé) au Yukon dans le domaine du transport ou dans un domaine qui y est étroitement lié. Leurs fonctions doivent toucher le déplacement de biens ou de personnes. Les personnes à la retraite ou décédées sont également admissibles.

PIONNIER/PIONNIÈRE DU TRANSPORT

Les candidats doivent avoir contribué de manière importante à l'essor de l'industrie du transport ou d'un domaine qui est étroitement lié au déplacement de biens ou de personnes au Yukon. La principale contribution des candidats doit être antérieure à 1965. La candidature de personnes décédées sera également prise en considération.

**PERSONNALITÉ DE L'ANNÉE DANS LE DOMAINE
DU TRANSPORT**

Les candidats doivent travailler dans le domaine du transport ou dans un domaine qui est étroitement lié au déplacement de biens ou de personnes au Yukon. Les candidats auront agi comme chef de file au cours de leur carrière, contribuant ainsi au développement de l'industrie du transport dans son ensemble, ou d'un moyen de transport en particulier. Cela comprend l'établissement de politiques, la sécurité, l'éducation, l'application des règlements, l'innovation ou un acte exemplaire de courage. Les personnes à la retraite depuis peu de temps sont également admissibles.

PRIX DE L'ORDRE DE POLARIS

Ce prix est présenté à des particuliers, des groupes ou des associations dont les réalisations dans le secteur de l'aviation ont rendu des services méritoires dans le Yukon. Les candidats auront contribué de manière importante au développement ou à la promotion de l'industrie aéronautique. Sera aussi prise en considération la candidature de pilotes, ingénieurs, membres d'équipage, mécaniciens, concepteurs, membres d'équipe de soutien au sol, groupes ou associations qui ont joué un rôle important dans le secteur et contribué à rendre le Nord accessible. Tous les lauréats deviennent membres de l'Ordre de Polaris.

**Prière de faire parvenir votre mise en
candidature par la poste ou par télécopieur
au :** Temple de la renommée du transport du Yukon

Direction des services de transport
C.P. Box 2703, Whitehorse (Yukon) Y1A 2C6
Téléphone (867) 667-8835 télécopieur :
(867) 667-5799 www.gov.yk.ca